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Vragen van de leden Nijboer (PvdA) en Beckerman (SP) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over illegale boetes door huisbazen 
(ingezonden 17 september 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Nijmeegse huisbaas deelt illegale boetes uit»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de huisbaas boetes uitdeelt van 50 tot 100 euro als fietsen 
verkeerd staan gestald of sleutels zijn vergeten? 

Vraag 3
Mogen huisbazen boetes uitdelen aan huurders? Zo nee, wat doet het kabinet 
eraan om dit tegen te gaan? 

Vraag 4
Wat is de kostprijs van het verzetten van een fiets? Wat is de kostprijs van het 
laten maken van een nieuwe sleutel? Staan de boetes in verhouding tot die 
kosten? 

Vraag 5
Is het gebruikelijk dat boetebedingen in contracten worden opgenomen? 
Onder welke voorwaarden mag dit en hoe vaak komt dit voor? 

Vraag 6
Ziet u ook dat er steeds meer misbruik wordt gemaakt van de afhankelijke 
positie van huurders door het vragen van te hoge huren, dubbele courtages 
en nu weer illegale boetes? Welke acties onderneemt u om hiertegen op te 
treden?

1 https://www.gelderlander.nl/nijmegen/nijmeegse-huurbaas-deelt-illegale-boetes-uit~a4611898/
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